
Resum de la Mesa Negociadora del dimarts 12 de juliol de 2022, a les

10.00 h amb el següent ordre del dia:

1. Informe del President

Ens informen que s'està treballant sobre la taxa reposició del PDI que es
demana a la UPV.
També que estan fent canvis en Docentia.
Han demanat un projecte de seguiment docent per fitxar les classes que es
fan als seminaris i que apareixen al SIA.

Jose Iglesias pregunta sobre el finançament. Estan treballant en el grau
d'experimentalitat de cada titulació i s'espera que en el 2023 s'aprove.

2. Anàlisis, discussió i informe sobre la proposta de la modificació de la

composició de la comissió corresponent al concurs d’accés nº 19927

(Correccions d´errors BOE)

S'aprova per assentiment

3. Anàlisis, discussió i informe sobre la proposta de modificació del

Document de Carrera Docent i Investigadora

S'adapta el document per un canvi de la llei; no cal esgotar el període
completament. S'aprova per assentiment

4. Anàlisis, discussió i informe sobre la proposta de l’oferta pública

d’ocupació del PAS 2022

La OPE inclou places que no són exactament les que han originat les vacants
per promocions. A més, hi ha 1 plaça de nova creació. S'aprova l'oferta.

Previsió executar l'oferta el més prompte que es puga, a ser possible dins
d'aquest exercici

5. Anàlisis, discussió i informe sobre la proposta de modificació de la RLT del
PAS

Hem votat en contra; entenem que els canvis proposats per l'UJI en alguns
casos tenen sentit, però, la manera en què la casa ho ha afrontat per a
nosaltres ha suposat una perduda de la experiencia acumulada, i en el cas
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del servei de comunicació no veiem justificat el canvi proposat per la
gerència.

5. Torn obert de paraules

CSIF pregunta sobre la previsió del pròxim principi de curs: En principi
presencialitat, però es veurà com evoluciona la situació de la pandèmia

Jose Iglesias pregunta sobre la situació de les places barrades; No tenen
previsió ni pressupost per resoldre la situació.
També pregunta sobre l'ordenació de la borsa de funcionaris. La casa
contesta que aprofitaran altres procediments per fer-ho a poc a poc.


